



MUNICIPALITÉ DE
Mansfield-et-Pontefract

300, RUE PRINCIPALE
MANSFIELD (QUÉBEC)
J0X 1R0

AVIS PUBLIC

CUEILLETTE DES DÉCHETS DOMESTIQUE POUR LE TEMPS DES FÊTES.

La cueillette des déchets domestiques aura lieu les jeudis 27 décembre et 3 janvier au lieu du mardi comme à la normale.

La cueillette des matières recyclables demeure la même, soit le 26 décembre pour les résidents du côté Ouest de la rivière Coulonge et le 2 janvier pour ceux du côté Est.

Le dépotoir municipal sera fermé du 24 au 26 décembre et du 31 décembre 2018 au 2 janvier 2019.

Le bureau municipal sera fermé du 21 décembre 2018 au 4 janvier 2019 inclusivement.

PUBLIC NOTICE

PICK-UP OF DOMESTIC WASTE DURING THE CHRISTMAS HOLIDAYS.

The pick-up of domestic waste will be done on Thursday December 27th and Thursday January 3rd instead of the usual tuesdays.

The pick-up of recyclables will remain the same, December 26th for residents on the West side of the Coulonge River, and January 2nd, for those residing on the East side.

The municipal dump will be closed from December 24th to 26th and from December 31st 2018 to January 2nd 2019.

The Municipal office will be closed from December 21st 2018 to January 4th 2019 inclusively.

MERCI

THANK YOU.

Éric Rochon, Directeur general.